



Europäische Schule RheinMain  
The European School

## European School RheinMain: School Library Fees

In principle, the use of the school library is free of charge. However, if materials are not returned on time, the library will charge the following fees for educational reasons:

### ***Primary School Reminder Fees***

#### Grade P1 to Grade P4:

No reminder fees

#### Grade P5:

0.05 € per item and per school day, commencing 10 school days after the reminder deadline. During this period, usually 2 reminders are sent. The fees are due irrespective of the fact whether the reminders are sent.

### ***Secondary School Reminder Fees***

#### Grade S1 to Grade S3:

0.10 € per item and per school day, commencing 5 school days after expiry of the loan periods. During this period, usually 1 reminder is sent to the pupil. The fees are due irrespective of the fact whether the reminder is sent.

#### Grade S4 to Grade S7:

0.20 € per item and per school day, commencing 5 school days after expiry of the loan periods. During this period, usually 1 reminder is sent to the pupil. The fees are due irrespective of the fact whether the reminder is sent.

*Separate rules apply for borrowing TING audio pens and e-book readers!*





Europäische Schule RheinMain  
The European School

## Europäische Schule RheinMain: Gebühren der Schulbibliothek

Die Benutzung der Schulbibliothek ist grundsätzlich kostenlos. Für eine Überziehung der Leihfristen werden aus pädagogischen Gründen lediglich folgende Gebühren erhoben:

### ***Mahngebühren Primarschule***

Klasse P1 bis Klasse P4:  
keine Mahngebühren

Klasse P5:

0,05 € pro Medium und Schultag, beginnend 10 Schultage nach Ablauf der Mahnfrist.

In dieser Zeit werden in der Regel 2 Erinnerungen verschickt. Die Gebühren werden unabhängig von der Versendung der Erinnerungen fällig.

### ***Mahngebühren Sekundarschule***

Klasse S1 bis Klasse S3:

0,10 € pro Medium und Schultag, beginnend 5 Schultage nach Ablauf der Leihfristen.

In dieser Zeit wird in der Regel 1 Erinnerung versendet. Die Gebühren werden unabhängig von der Versendung der Erinnerung fällig.

Klasse S4 bis Klasse S7:

0,20 € pro Medium und Schultag, beginnend 5 Schultage nach Ablauf der Leihfristen.

In dieser Zeit wird in der Regel 1 Erinnerung an den Schüler versendet. Die Gebühren werden unabhängig von der Versendung der Erinnerung fällig.

*Für die Ausleihe von TING-Stiften und E-Book-Readern gelten gesonderte Regeln!*

